

卫理公会以萨迦守望者 12-18/09/2024

九月第三个星期的祷告事项

1. 世界

【a】为着全球难民来祷告，权威报告显示，截至 2024 年 5 月，全球被迫流离失所总人数已增至 1.2 亿。为着各国难民在漂泊中，在各国透过教会，遇见基督。

<https://www.unhcr.org/cn/18623-%E5%85%A8%E7%90%83%E8%A2%AB%E8%BF%AB%E6%B5%81%E7%A6%BB%E5%A4%B1%E6%89%80%E6%80%BB%E4%BA%BA%E6%95%B0%E5%B7%B2%E5%A2%9E%E8%87%B31-2%E4%BA%BF.html>

【b】为着全球受逼迫的教会祷告。超过 3.65 亿基督徒因信仰遭受高度逼迫和歧视。他们跟随耶稣，不计代价。<https://www.opendoors.org.hk/SC/>

2. 国家

【a】为着马来西亚难民议题来祷告。马来西亚至今收留来自 50 个国家的 18 万 2000 名难民和寻求庇护者，其中包括缅甸、叙利亚、阿富汗和伊朗。他们多数在社会最底层苦苦求存。社会对他们看法也不一致。祷告教会展现爱和公义，实践大使命。

<https://www.sinchew.com.my/news/20240711/supplement/5736315>

【b】为着马来西亚被逼迫的教会祷告。马来西亚在敞开之门统计下，被列入全球 50 大受逼迫国家。我们祷告那些在暗中跟随基督的弟兄姊妹，能“患难生忍耐，忍耐生老练，老练生盼望。”

<https://www.opendoors.org.hk/SC/persecution/countries/malaysia/>

3. 教会

【a】教会需要更关注公共议题。许多教会把多数精力放在处理教会内部问题。求神开教会眼界，重思教会存在的意义，并靠圣灵积极做出回应。

【b】祷告教会反思逼迫和苦难的问题。祷告教会更加关注那些正在被逼迫的基督徒个体和群体，向他们展现爱的团契。

4. 家庭

【a】为着基督徒家庭代沟祷告。时代的差距和思维模式，造成许多家庭破裂。祷告基督徒本着福音的原则，跨越代沟，带来合一。

【b】家庭成员间信仰不同所引起的张力，依旧是老生常谈。祷告基督徒能散发基督馨香之气，影响家人。

The Methodist Issachar Watcher 12-18/09/2024

Prayer Items for 3rd week of September

1. World

- [a]** Pray for refugees around the world. According to reports, the total number of forced displacements worldwide has increased to 120 million as of May 2024. Pray for refugees from various countries to encounter Christ through the church in their wanderings.
<https://www.unhcr.org/cn/18623-%E5%85%A8%E7%90%83%E8%A2%AB%E8%BF%AB%E6%B5%81%E7%A6%BB%E5%A4%B1%E6%89%80%E6%80%BB%E4%BA%BA%E6%95%B0%E5%B7%B2%E5%A2%9E%E8%87%B31-2%E4%BA%BF.html>
- [b]** Pray for the persecuted churches around the world. More than 365 million Christians suffer severe persecution and discrimination for their faith. Pray that they will continue to follow Jesus regardless of the cost.
<https://www.opendoors.org.hk/SC/>

2. Countries

- [a]** Pray for the refugee issue in Malaysia. Malaysia has so far hosted 182,000 refugees and asylum seekers from 50 countries, including Myanmar, Syria, Afghanistan and Iran. Most of them are struggling to survive at the bottom rung of our society. Society has different views on them and how to handle them. Pray that the church will show love and justice and fulfil the Great Commission. <https://www.sinchew.com.my/news/20240711/supplement/5736315>
- [b]** Pray for the persecuted church in Malaysia. Malaysia is listed as one of the top 50 persecuted countries in the world according to Open Doors statistics. We pray that our brothers and sisters who follow Christ in secret remember that “suffering produces endurance, endurance produces character, and character produces hope.”
<https://www.opendoors.org.hk/SC/persecution/countries/malaysia/>

3 Church

- [a]** The church needs to pay more attention to public issues. Many churches focus most of their energy on dealing with internal church issues. Pray that God will open the church's eyes, rethink the meaning of the church's existence, and respond positively to the guidance of the Holy Spirit.
- [b]** Pray that the church will reflect on the issues of persecution and suffering. Pray that the church will pay more attention to those Christian individuals and groups who are being persecuted, and show them a loving fellowship.

4. Family

- [a]** Pray for the generation gap in Christian families. The gap in generations and thinking patterns has caused many families to break up. Pray that Christians will strive to bridge the generation gap and bring unity based on the principles of the gospel.
- [b]** The tension caused by different beliefs held by each family members is still commonplace. Pray that Christians can radiate the fragrance of Christ and influence their family members to come to Christ.

Pengawal Isakhar Methodist 12-18/09/2024

Doa minggu ketiga September

1. Dunia

[a] Berdoa untuk pelarian di seluruh dunia. Laporan rasmi menunjukkan bahawa setakat Mei 2024, jumlah orang yang dipindahkan secara paksa di dunia telah mencecah 120 juta. Berdoa bagi pelarian dari pelbagai negara yang mengembara, mereka boleh menemui Kristus melalui gereja di setiap negara.

<https://www.utusan.com.my/terkini/2024/06/jumlah-pelarian-dunia-cecah-120-juta/>

[b] Berdoa untuk gereja yang teraniaya di seluruh dunia. Lebih 365 juta orang Kristian mengalami tahap penganiayaan dan diskriminasi yang tinggi kerana iman mereka. Berdoa supaya mereka tetap setia kepada Yesus, tidak kira apa pun akibatnya.

<https://www.opendoors.org/en-US/>

2. Negara

[a] Berdoa untuk isu pelarian di Malaysia. Di Malaysia, terdapat 182,000 pelarian dan pencari perlindungan dari 50 negara, termasuk Myanmar, Syria, Afghanistan, dan Iran. Sebahagian besar mereka berjuang untuk bertahan hidup sebagai golongan bawahan di dalam masyarakat. Masyarakat tempatan juga memiliki pandangan yang berbeza terhadap mereka. Berdoa supaya gereja menunjukkan kasih dan keadilan, dan memenuhi Amanat Agung.

<https://www.astroawani.com/topic/pelarian%20di%20Malaysia>

[b] Berdoa untuk gereja yang teraniaya di Malaysia. Malaysia tersenarai antara 50 negara yang menganiaya orang Kristian menurut laporan organisasi Open Doors. Kita berdoa bagi saudara-saudara seiman yang mengikuti Yesus secara diam-diam supaya "...penderitaan membina ketabahan. Ketabahan membina budi pekerti; dan budi pekerti membina harapan. (Roma 5:3-4)"

<https://www.opendoors.org/en-US/persecution/countries/malaysia/>

3. Gereja

[a] Gereja perlu beri perhatian lebih kepada isu-isu awam. Banyak gereja menumpukan sebahagian besar tenaga mereka untuk menangani masalah dalaman. Berdoa agar Tuhan membuka mata gereja, memikirkan semula makna kewujudan gereja, dan bertindak dalam pimpinan Roh Kudus.

[b] Berdoa agar gereja merenungkan isu penganiayaan dan penderitaan. Berdoa supaya gereja memberi lebih perhatian kepada individu Kristian dan kumpulan yang sedang dianiaya, dan tunjukkan kepada mereka kasih persaudaraan.

4. Keluarga

[a] Berdoa untuk jurang antara generasi yang berbeza dalam keluarga. Jurang perbezaan antara generasi dan pemikiran telah memecah-belahkan keluarga. Berdoa agar orang Kristian akan mengikut prinsip Injil untuk merapatkan jurang generasi dan membawa kesatuan.

[b] Ketegangan hubungan kekeluargaan oleh kerana perbezaan kepercayaan masih terjadi. Berdoa agar orang Kristian akan menyebarkan keharuman Kristus dan mempengaruhi keluarga mereka.